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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

és a Humán Bizottság 2023. november 9-ei együttes üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Kontschán Flórián Jenő elnök, Babai János, Feczkó 

Rita bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Gyuga Mihály József 

korelnök, Sólyom Jöran tanácsnok, Babai János és Kindl Attila bizottsági 

tagok 

Humán Bizottság: Székely Antal elnök, Baráth Domonkos, Jónás Róbert, 

Jugovics Józsefné és Péter Dániel bizottsági tagok 

 

Távol vannak: Pénzügyi Bizottság: Ángyán István, Elekes László, Molnár István és 

Papp Péter Attila bizottsági tagok  

  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Molnár István k.b. tag, 

Molnár István és Szabó Ferenc bizottsági tagok  

Humán Bizottság: Papp Péter Attila és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Dr. File Beáta jegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, hogy a 

Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 24. § (4) bekezdése alapján „A több bizottság feladatait, 

hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést tarthatnak. Az 

együttes ülés vezetéséről a bizottságok elnökei állapodnak meg. Az együttes bizottsági ülés akkor 

határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. Az együttes bizottsági 

ülésen a bizottságok külön-külön hoznak határozatot” Ezt követően felkérte Kontschán Flórián Jenőt, 

a PB elnökét az Együttes Bizottsági ülés megnyitására. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság ülését 15 óra 6 perckor megnyitotta, 

megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság nem határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 3 fő volt 

jelen.  

Elmondta, a megküldött meghívóban 1 napirendi pont szerepel.  

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök megállapította, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő volt jelen.  

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

 



2 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

69/2023. (XI. 9.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2023. november 9-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2023. november 9-ei, rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Székely Antal HB elnök megállapította, hogy a Humán Bizottság határozatképes, mert a 7 fő 

bizottsági tagból 5 fő jelen volt. 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

145/2023. (XI. 9.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2023. november 9-ei 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2023. november 9-ei, rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Kontschán Flórán Jenő PB elnök javasolta, hogy az előterjesztéseket mindhárom bizottság együtt 

tárgyalja kérdések, hozzászólások, módosító javaslatok tekintetében, a kapcsolódó döntéseket a 

bizottságok külön-külön hozzák meg.  

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. november 9-ei, rendkívüli ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Döntés a Tatabányai Szakképzési Centrummal fennálló vagyonkezelési szerződés módosításáról 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést. Elmondta, a Pénzügyi 

Bizottság előzőleg nem javasolta elfogadásra a szerződést. A módosítások átvezetésre kerültek. 

 

Dr. J. Nagy Éva a TSZC képviselője elmondta, kiegészült egy 35. ponttal, ennek tükrében 

módosításra került a szerződés, ezt a TSZC elfogadja. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök elmondta, az iskolával olyan reményei voltak, emelkedni fog 

a létszám, javulni fog az oktatás színvonala. Ezt sajnos az elmúlt években nem tapasztalta, mintha 

visszafejlődés lenne. Kérdése az volt, várható-e e téren változás. Azt is várta, hogy annak idején ki 

lesz terhelve, és létszám és szakirányú fejlesztés lesz. 

 

Dr. J. Nagy Éva a TSZC képviselője elmondta, általánosságban tud válaszolni, mert jogász. A TSZC 

küzd a gyerekekért, a létszámért, olyan szinten csökkent, 7 osztálynyival kevesebb lesz a gyerek. 

Próbálnak megtenni mindent, hogy vonzóvá tegyék a szakmákat. Folyamatos felmérés, kutatás zajlik, 

hogy mit várnak el tőlük. Ennek megfelelően igazítják a képzéseket. Az az érdekük, hogy 

túljelentkezés legyen. Jelenleg mérik az igényeket, sajnos az is köztudott, hogy a szakképzés 

költséges, eszközökkel kell felszerelni az iskolát. Szeretnék, hogy több gyereket tudjanak képezni, 

szeretnék hosszú távon fenntartani. 
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Székely Antal HB elnök kérdése az volt, mi történik, ha a város nem veszi vissza ezt az épületrészt. 

 

Dr. J. Nagy Éva a TSZC képviselője elmondta, ingatlanokra vonatkozóan van lehetőségük, hogy 

ingyen vagyonkezelői joggal használják. 20 nap után az önkormányzat köteles visszavenni. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök elmondta, egyharmada visszajön a vagyontárgyaknak. Ha 

felelős városgazda lenne, köteles lenne ezt a vagyontárgyat használni, sajnos ebben a szituációban 

nincs lehetőségük. Mit csinálnak 3000 m2 területtel, ha visszakapja az önkormányzat, hasznosítani 

kéne, de nem tudja, mire. A fő tevékenység nem az önkormányzat kezében van, jogilag mi van, ha az 

egészet visszavennék. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnöke elmondta, egy szerződésről van szó, jogszabály határozza meg, 

hogy milyen módon kell az igénybe nem vett területtel bánni. Ebből nem derül ki, hogy az 

önkormányzat nem hasznosíthatja más célra. Nem zárja ki, hogy a saját tulajdon részét a saját céljaira 

használja. A tartalommal való feltöltés az iskola működését ne zavarja. Fel kell merüljön, miért áll ott 

üresen az az épületrész. 

 

Székely Antal HB elnök elmondta, azért tette fel az előző kérdést, mi lesz, ha nem adják. Most a 

regnáló hatalom eldönti ezt a kérdést, nem szólhatnak bele, abba sem szólhatnak bele, hogy milyen 

módon végeztek beruházásokat az önkormányzat megkérdezése nélkül. Hova lett a víz a fűtésből. A 

visszaadott épületrészben nem lesz fűtés. Felháborítónak tartja.  

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök hozzátette, megnézte a fűtési rendszert, hagy némi kivetni 

valót, de használható. Az épületen belül más részen rossz állapotban van a fűtés, régi elavult rendszer 

van, olyan részek vannak, amiket át kell építeni. A TSZC nem fog beruházni, ezt megérti. Az 

önkormányzatnak hozzá kell nyúlni, ha használni akarják. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, képviselő társával egyet ért bizonyos mértékben. Része 

a szerződésnek, hogy a visszaadott területet üzemképes állapotban kell átadni, bízik abban, hogy ez 

így fog megtörténni. Ha működő képesen vette át a vagyont, használta és működő képtelenné vált, 

javításokat kellett volna elvégezni. Üzemképes állapotban kerüljön vissza az önkormányzathoz, nem 

volt a helyzet magaslatán kezelve ez a vagyon. A másik észrevétele a 26. pont a szerződésben. A 

költségek megosztására vonatkozó táblázatban az egyik rublika a használati melegvíz díj, ezzel nem 

ért egyet, ilyen Oroszlányban nem létezik, kérte, töröljék, mert minden költségelem benne van az 

egyéb elszámolások között. 

 

Dr. J. Nagy Éva a TSZC képviselője elmondta, a használati melegvízzel kapcsolatban azt a 

tájékoztatást adták a kollégái, bejön egy mérőóra, onnan megy a fő mérő, a kettő külön a melegvíz 

előállítás költsége. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök hozzátette, ezért nem kell szabályozni. 

 

Gyuga Mihály József korelnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

70/2023. (XI. 9.) határozata 

a módosító javaslatról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja, hogy a szerződés 26. pontjában szereplő költségek megosztására vonatkozó 

táblázatból a használati melegvíz díjat töröljék. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Gyuga Mihály József korelnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

71/2023. (XI. 9.) határozata 

a „Döntés a Tatabányai Szakképzési Centrummal fennálló vagyonkezelési szerződés 

módosításáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a Tatabányai Szakképzési 

Centrummal fennálló vagyonkezelési szerződés módosításáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

146/2023. (XI. 9.) határozata 

a módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága javasolja, hogy a 

szerződés 26. pontjában szereplő költségek megosztására vonatkozó táblázatból a használati melegvíz 

díjat töröljék. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

147/2023. (XI. 9.) határozata 

a „Döntés a Tatabányai Szakképzési Centrummal fennálló vagyonkezelési szerződés 

módosításáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a Tatabányai Szakképzési Centrummal fennálló vagyonkezelési 

szerződés módosításáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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Határon átnyúló pályázat benyújtása rendezvényszervezéssel kapcsolatos önerő biztosítására 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Gyuga Mihály József korelnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

72/2023. (XI. 9.) határozata 

a „Határon átnyúló pályázat benyújtása rendezvényszervezéssel kapcsolatos önerő 

biztosítására” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Határon átnyúló pályázat benyújtása 

rendezvényszervezéssel kapcsolatos önerő biztosítására” című előterjesztést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal HB elnök kérte a Humán 

Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

148/2023. (XI. 9.) határozata 

a „Határon átnyúló pályázat benyújtása rendezvényszervezéssel kapcsolatos önerő 

biztosítására” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Határon átnyúló pályázat benyújtása rendezvényszervezéssel kapcsolatos 

önerő biztosítására” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója kapcsán kiírt logópályázat elbírálása 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, a 13 pályázónak a teljes pályázata nála van, névvel, a nyilvánosság elé 

csak a jeligés javaslatot tették. Egyenként szavaztatja majd meg a testületi ülésen, a nyertes fogja 

képviselni a rendezvényt, a 2. és 3. helyezettről is dönteni kell.  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök kérdése az volt, külön-külön döntsenek-e a pályázókról. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök véleménye szerint a testületi ülésen legyen a tényleges 

döntés. Javasolta, hogy mivel lesznek a munkaterv szerinti bizottsági ülések, az időből nincsenek 

kifutva, a frakció véleményének tudatában, kérte, most egy tájékoztató jellegű legyen, a végleges 

döntést a rendes ülésre halasszák. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, egyértelmű volt, hogy döntésre viendő az anyag.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester hozzátette, nincs rá több idő, az anyagok kiküldésre kerültek. Február 
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1., amire ezeknek a logoknak el kell készülni, legyártásra kell kerülni, mindenképp szükséges a 

döntés. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, már az októberi testületi ülésre lett volna a logó pályázat elbírálása, 

de a Humán Bizottsági ülésen született egy döntés, hogy plusz határidő legyen. A november 30-ai 

testületi ülést már nem lehet megvárni. Kérte, legyen most döntés. 

 

Székely Antal HB elnök elmondta, az egyik logón szerepel egy scrafitto. Kérdése az volt, van-e arra 

engedélye, hogy használja. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, valószínűleg nincs. A logó pályázat arról szólt, kérték, a logóban 

szerepeljen valami jelkép Oroszlányt szimbolizálva.  

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök kérdése az volt, egyenként kell-e róluk szavazni. 

 

Székely Antal HB elnök javasolta, a bizottság arról döntsön, hogy engedi az előterjesztést, a testület 

fog dönteni.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Gyuga Mihály József korelnök 

kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

73/2023. (XI. 9.) határozata 

a módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága külön-külön nem dönt a logó pályázatokról, testületi döntésre engedi az előterjesztést.  

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal HB elnök kérte a 

Humán Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

149/2023. (XI. 9.) határozata 

a módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága külön-külön nem dönt a 

logó pályázatokról, testületi döntésre engedi az előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Gyuga Mihály József korelnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

74/2023. (XI. 9.) határozata 

az „Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója kapcsán kiírt logópályázat elbírálása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány várossá válásának 70. 

évfordulója kapcsán kiírt logópályázat elbírálása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

150/2023. (XI. 9.) határozata 

az „Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója kapcsán kiírt logópályázat elbírálása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója kapcsán kiírt logópályázat 

elbírálása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

A képviselő-testület Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának személyi összetételéről 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök elmondta, mivel nem ismeri az urat, kérte, hogy pár szóban 

mutassák be neki. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, egy 39 éves oroszlányi, 4 szakmérnöki diplomával 

rendelkező szimpatikus fiatalember.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, már találkoztak, utas témában a topon van. Bízik benne, hogy 

olyan szinten közelíti meg a problémákat, ami a bizottság számára üdvözítő, támogatni tudja. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök hozzátette, reméli, aktív bizottsági tag lesz. 

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök elmondta, elfogadja az alpolgármester úr által történt 

bemutatást, ezért támogatni fogja. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának  

75/2023. (XI. 9.) határozata 

„A képviselő-testület Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának személyi 

összetételéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A képviselő-testület Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottságának személyi összetételéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Gyuga Mihály József korelnök 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal HB elnök kérte a 

Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának  

151/2023. (XI. 9.) határozata 

„A képviselő-testület Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának személyi 

összetételéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A képviselő-testület Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

személyi összetételéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság 

ülését 15 óra 55 perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 

 

 Gyuga Mihály József  

 VFKB korelnök VFKB bizottsági tag 

 

 

 

 Székely Antal 

 HB elnök HB bizottsági tag 


